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Or.0012.1.5.2022 

 

 

 

Protokół Nr 30/22 
wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji 

Rozwoju Lokalnego i Budżetu oraz Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie 

w dniu 28 października 2022 r. 
 

 

Wspólne posiedzenie w/w Komisji działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie odbyło 

się w Miejsko Gminnym Ośrodku Kultury w Drohiczynie i trwało od godz. 900 do godz. 1134. 

 

Ad. l. 
 

Posiedzeniu przewodniczyła Stanisława Urbańska - Przewodnicząca Komisji Rozwoju 

Lokalnego i Budżetu. Prowadząca dokonała otwarcia posiedzenia, powitała wszystkich 

zebranych radnych, p. W. Romaniuk – Skarbnik Gminy, p. M. Rogowca - Przewodniczącego 

Rady Miejskiej, p. R. Konobrockiego - Sekretarza Gminy oraz Kierowników jednostek 

podległych. 

 

Radni obecni na posiedzeniu (listy obecności w załączniku nr 1). 

 

Komisja Rewizyjna 

1. Waldemar Żero 

2. Tadeusz Niemyjski         

3. Antoni Zagubień     
 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

1. Andrzej Miłkowski 

2. Radosław Sorokosz        

3. Leon Buśko 

 

Komisja Rozwoju Lokalnego i Budżetu 

1. Stanisława Urbańska   

2. Urszula Tomasik          nieobecna 

3. Wojciech Wojtkowski          

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

1. Andrzej Kosiński 

2. Barbara Pogorzelska 

3. Małgorzata Sierociuk          

4. Jan Kobus 

5. Józef Daniluk          nieobecny 

 

Ad. 2. 

Przewodnicząca posiedzenia zapoznała zebranych z porządkiem wspólnych obrad Komisji, 

który przedstawia się następująco: 



2 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad oraz protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Informacja z działalności jednostek organizacyjnych: MGOPS, ŚDS, MGBP za I 

półrocze 2022 r. oraz przedstawienie bieżących problemów związanych z 

funkcjonowaniem jednostek. 

4. Opiniowanie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy na 2022 r., 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2022 – 

2029, 

c) uchwalenia Programu Współpracy Gminy Drohiczyn z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami na 2023 r., 

d) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, 

doradców zawodowych, jak również nauczycieli, realizujących w ramach etatu 

zajęcia o różnym wymiarze godzin w szkołach i przedszkolach prowadzonych 

przez Gminę Drohiczyn, 

e) zmiany uchwały Nr X/67/19 Rady Miejskiej w Drohiczynie z dnia 12 września 

2019 r. w sprawie Regulaminu Wynagradzania Nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach prowadzonych przez Gminę Drohiczyn, 

f) utworzenia Związku Powiatowo-Gminnego „Nad Bugiem”. 

5. Wolne wnioski. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca posiedzenia S. Urbańska poddała pod głosowanie powyższy porządek obrad: 

 za przyjęciem porządku - 13 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się - nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły porządek posiedzenia jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca poinformowała członków komisji o wyłożonym protokole z poprzedniego 

posiedzenia komisji w dniu 13.09.2022 r. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, czy są uwagi do protokołu. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie powyższy protokół: 

 za przyjęciem protokołu – 13 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się – nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły protokół z poprzedniego posiedzenia komisji 

jednogłośnie. 

 

Ad. 3. 

 

Przewodnicząca posiedzenia S. Urbańska poprosiła o zabranie głosu obecnych Kierowników 

jednostek, w celu omówienia sprawozdań z działania i funkcjonowania jednostek za I - wsze 
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półrocze 2022 r. 

 

Jako pierwsza głos zabrała p. B. Renda – Kierownik MGOPS oraz ŚDS i omówiła 

sprawozdania zgodnie z załącznikami nr 2 i 3. 

Pytań nie było, zatem Przewodnicząca posiedzenia podziękowała Kierownik za zabranie głosu. 

 

Następnie Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu p. A. Bujno – Kierownik 

MGBP. 

Kierownik omówiła sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 4.  

Pytań nie było, zatem Przewodnicząca posiedzenia podziękowała Kierownik za zabranie głosu. 

 

Ad. 4. 

 

a) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. W. Romaniuk, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2022 r. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały (zał. nr 5). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Dodatkowo Burmistrz powiedział o następujących sprawach: 

 sprzedaż węgla przez samorządy – jakie są założenia i jak to będzie wyglądało 

 obecnie jest opracowywany projekt budżetu na 2023 r. 

 rozstrzygnięte zostały przetargi na naprawy dróg gminnych  

 planowane najbliższe remonty dróg 

 przydomowe oczyszczalnie. 

 

Radna Pogorzelska zadała następujące pytania: 

 dlaczego został zdemontowany słup ogłoszeniowy? Burmistrz odpowiedział, że 

zostanie on odrestaurowany i zostanie postawiony spowrotem. 

 Co będzie ze zdjętą kostką? Burmistrz wskazał umiejscowienie tj. na ul. Jędruszuka 

oraz pod szkołą. 

 Zauważyła nieprawidłowo ułożony chodnik u jednej z mieszkanek Drohiczyna, uważa, 

że należy to poprawić, bo będą wypadki zimą. Burmistrz powiedział, że wspomni o tym 

dla wykonawcy. 

 Mieszkańcy Wólki pytają, kiedy zostanie od nich zabrany azbest? Burmistrz 

odpowiedział, że niedługo zostanie ogłoszony przetarg. 

 Kiedy planowane jest otwarcie SOWY? Burmistrz odpowiedział, że do końca I 

kwartału 2023 r. budynek ma zostać przystosowany. 

 Kto wywozi śmieci z cmentarza? Burmistrz odpowiedział, że odpowiedzialny za to jest 

proboszcz. 

 

Radna Urbańska zapytała, czyim zadaniem jest oświetlanie kościołów? Burmistrz 

odpowiedział, że jest to zadanie własne gminy – jako oświetlenie uliczne. 

Przewodnicząca posiedzenia podziękowała wszystkim na zabranie głosu. 
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b) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. W. Romaniuk, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Drohiczyn na lata 2022 – 2029. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały (zał. nr 6). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

c) 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie c) uchwalenia Programu Współpracy 

Gminy Drohiczyn z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami na 2023 r. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 7). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

d) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, jak również nauczycieli, 

realizujących w ramach etatu zajęcia o różnym wymiarze godzin w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Drohiczyn. 

 

Sekretarz omówił uchwałę (zał. nr 8). 

 
Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

e) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/67/19 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 12 września 2019 r. w sprawie Regulaminu Wynagradzania 

Nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Drohiczyn. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 9). 

 
Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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f)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna – p. W. 

Borzyma, odnośnie projektu uchwały w sprawie utworzenia Związku Powiatowo-Gminnego 

„Nad Bugiem”. 

Burmistrz omówił projekt uchwały (zał. nr 10). 

 
Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Ad. 5. 

 

Wolne wnioski – brak. 

 

Ad. 7. 

 

Wobec wyczerpania tematów Przewodnicząca wspólnego posiedzenia komisji radna Urbańska 

zamknęła posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

Przewodniczący Komisji: 

Komisji Rewizyjnej Waldemar Żero 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Andrzej Miłkowski 

Komisji Rozwoju Lokalnego i Budżetu Stanisława Urbańska 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Andrzej Kosiński 

 

 

Protokołowała: 

Marta Nielipińska 


